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Z A P I S N I K 

 

sa 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo  održane u četvrtak, 30. 

kolovoza 2018. godine u velikoj vijećnici Grada Poreča - Parenzo, Obala M. Tita 5/I,  s 

početkom rada u 19,00 sati. 
 

U radu sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, Gradonačelnik Grada Poreča - 

Parenzo, Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica Gradonačelnika,  Sanja Oplanić, zamjenica 

Gradonačelnika Elio Štifanić, zamjenik Gradonačelnika,   Darko Saftić, pročelnik Upravnog 

odjela za financije, Đulijano Petrović, pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom 

imovinom, Morena Mičetić Fabić, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i 

gospodarstvo, Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, Vesna 

Kordić, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Damir Hrvatin, pročelnik 

upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša,  Nataša Simonelli, pročelnica 

Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju, Božo Jelovac, voditelj Odsjeka za stručne 

poslove Gradskih tijela, Denis Matošević zapovjednik JVP CZP Poreč, Silvija Deković, 

tajnica Sportske zajednice Grada Poreča, Alfredo Mendiković, predsjednik Sportske 

zajednice Grada Poreča, Ester Zarli, ravnateljica TOŠ-SEI „Bernardo Parentin” Poreč-

Parenzo, Irides Zović, ravnateljica Gradske knjižnice Poreč, Snježana Radetić, ravnateljica 

Pučkog otvorenog učilišta Poreč, Nadija Mendica, direktorica TD Stan d.o.o. Poreč, 

Gordana Lalić direktorica TD Parentium d.o.o. Poreč Mario Laković, ravnatelj Doma za 

starije i nemoćne osobe Poreč, Milan Laković, direktor Usluge Poreč d.o.o., predstavnici 

medija i gosti. 

 

Sjednicom je predsjedavao Adriano Jakus, predsjednik Gradskog vijeća Grada 

Poreča - Parenzo.  

 

 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Upravnom 

odjelu za opću upravu i gospodarstvo. 

_._ 
 

 Predsjednik Gradskog vijeća Adriano Jakus otvorio je sjednicu i izvijestio nazočne da 

se sjednica snima i direktno prenosi. Pozdravio je Gradonačelnika i njegove zamjenike, 

vijećnike, predstavnike gradskih upravnih odjela, gradskih ustanova i trgovačkih društava i 

ostale nazočne, te je predložio prozivku vijećnika radi utvrđivanja kvoruma.  
 

 Božo Jelovac, prozvao je vijećnike, nakon čega je utvrđeno da je na sjednici nazočno 

ukupno 14 od 17 vijećnika i to: 

 

1. Adriano Jakus, 2. Zoran Zulijani, 3. Gordana Šušljik, 4. Eugen Stanissa, 5. 

Kristijan Žužić, 6. Azeglio Picco, 7. Dean Pauletić, 8. Dejvid Lakošeljac, 9. Zoran Rabar, 

10. Goran Gašparac, 11. Slavko Fornažar, 12. Maurizio Zennaro, 13. Mario Ritoša i 14. 

Emanuel Rudan. 
 

 Odsutni su slijedeći vijećnici: Dolores Ghersinich,  Dražen Prgić i Mirzet 

Hasanagić. 
 

 Nakon utvrđivanja kvoruma, predsjednik Vijeća je predložio da se prijeđe na 

utvrđivanje dnevnog reda u skladu s dostavljenim prijedlogom. Iznio je da se zbog odsutnosti 

ravnateljice Zavičajnog muzeja Poreštine-Museo del territorio parentino sa dnevnog reda 

predlaže skidanje točke 7. „Izvješće o radu i financijsko Izvješće Zavičajnog muzeja 



Poreštine-Museo del territorio parentino za 2017. godinu. Pozvao je vijećnike da iznesu 

eventualne prijedloge za izmjenu ili dopunu dnevnog reda. 

 

Budući da se više nitko nije javio za riječ, stavio je na glasovanje dnevni red sa 

predloženom izmjenom, nakon čega je konstatirao da je  za rad ove sjednice jednoglasno 

utvrđen sljedeći  
 

D N E V N I   R E D 

 

1. Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije 

2. Odluka o izmjeni Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt 

''REKONSTRUKCIJA GRAĐEVINE JAVNE I DRUŠTVENE NAMJENE – 

REKONSTRUKCIJA POSTOJEĆE ZGRADE U ZGRADU JAVNE NAMJENE  - 

DRUŠTVENI DOM , 3. SKUPINE''  u naselju Nova Vas 

3. Izvješće o radu i financijsko izvješće Dječjeg vrtića - Scuola dell’ infanzia „Paperino“ 

Poreč-Parenzo za 2017. godinu  

4. Izvješće o radu i financijsko izvješće Talijanske osnovne škole-Scuola elementare 

italiana „Bernardo Parentin“ Poreč-Parenzo za 2017. godinu 

5. Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradske knjižnice Poreč za 2017. godinu 

6. Izvješće o radu i financijsko izvješće Pučkog otvorenog učilišta Poreč za 2017. godinu 

7. Izvješće o radu i financijsko izvješće trgovačkog društva Parentium d.o.o. za 2017. 

godinu 

(Izvjestiteljica: Gordana Lalić)  

8. Izvješće o radu i financijsko izvješće trgovačkog društva Stan d.o.o. za 2017. godinu 

(Izvjestiteljica: Nadija Mendica) 

9. Izvješće o radu i financijsko izvješće trgovačkog društva Poduzetnički inkubator Poreč 

d.o.o. za 2017. godinu  

10. Izvješće o radu i financijsko izvješće JVP CZP d.o.o. za 2017. godinu 

11. Izvješće o radu i financijsko izvješće Sportske zajednice Grada Poreča za 2017. godinu 

12. Izvješće o radu i financijsko izvješće trgovačkog društva Usluga Poreč d.o.o. za 2017. 

godinu  

13. Izvješće o radu i financijsko izvješće trgovačkog društva Odvodnja Poreč d.o.o. za 

2017. godinu  

14. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2018. godinu 

15. Izvješća o ostvarenju Programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo za 2017. godinu 

u:  

- predškolskom odgoju i obrazovanju,  

- obrazovanju, 

- kulturi,  

- sportu i rekreaciji,  

- tehničkoj kulturi,  

- zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i  

- socijalnoj skrbi  

16. Odluka o objavljivanju Javnog poziva za isticanje kandidatura za članove i zamjenike članova 

Savjeta mladih Grada Poreča-Parenzo 
 

 

 

 

 

 



TOČKA 1. 

Vijećnička pitanja, odgovori i informacije 
 

1. Gordana Šušljik  postavila je sljedeće pitanje: 

„Pitanje upućujem dogradonačelnici Sanji Oplanić. Javilo mi se nekoliko građana da 

su pročitali u medijima kako se škola u Novoj Vasi zatvara. Možete li mi reći da li je to 

istina?“ 
 

Zamjenica gradonačelnika Sanja Oplanić, odgovarajući na pitanje naglasila je da se 

temeljem odluke ovog Gradskog vijeća iz Osnovne škole Poreč odvaja Osnovna škola Finida i 

škola Nova Vas koja je do sada bila u sklopu porečke osnovne škole postaje Područna škola 

Osnovne škole Finida. Što se tiče nove školske godine, škola Nova Vas imat će 65 učenika od 

kojih će biti 14 prvašića i osiguran je produženi boravak. Za sada je u produženom boravku 

20-tak učenika. U novu školsku godinu kreće se sa dvije matične osnovne škole (Poreč i 

Finida) i dvije područne škole (Nova Vas i Žbandaj). 
 

2. Eugen Stanissa, iznio je sljedeća pitanja: 
 

" Vezano za promet u Pulskoj ulici, molio bih da se izvidi mogućnost postavljanja 

stupića u dijelu koji je omeđen bijelom crtom. Naime, Pulska ulica kao vrlo prometna, 

spletom okolnosti nema nogostupa, već je bijelom crtom označen pješački dio, ali je taj dio 

više puta zauzet parkiranim vozilima, a razumljivo je da je nemoguća stalna kontrola. Sad 

kad kreće nova školska godina puno će djece prolaziti tim putem u školu, pa bi se 

postavljanjem stupića duž cijele ulice podigla sigurnost pješaka“. 
 

 Pročelnik Marino Poropat, naglasio je da se inicijativa prihvaća te da će se 

predloženo uzeti u obzir pri radovima koji su u tijeku vezano za podizanje sigurnosti na 

pješačkim i prometnim komunikacijama prema novoj osnovnoj školi na Finidi. 
 

3. Goran Gašparac, postavio je sljedeća pitanja: 
 

 „ 1. Tko je platio i koliki je bio trošak spajanja Valamar resorta sa otoka Sv. Nikola 

na gradsku kanalizaciju, po stavkama kako slijedi: 

1. spoj od otoka po morskom dnu do gradske rive  

2. dio od hotela Palazzo do carinskog gata (radi tog zahvata riva je na tom dijelu 

ostala bez palmi)  

3. sve šahtove i specijalne pumpe (pod morem i po rivi) – do zaključno kod 

zgrade suda  

4. plastificiranje stare cijevi do zgrade suda (preko 500 m)“ 

 

 „ 2. Grad Poreč (ili Sportska zajednica Grada Poreča) je za potrebe plivačkog kluba, 

a u svrhu natkrivanja vanjskog bazena ispred hotela Pical odavno kupio “balon”sa 

ugrađenim sistemom ventilacije i grijanja. 

U međuvremenu je skupo plaćeni “Balon” razmontiran te me zanima: 

1. gdje se trenutno nalazi?  

2. u kakvom je stanju?  

3. zašto nije nigdje do sada montiran (tenis tereni, otvoreno rukometno 

igralište), kako bi služio djeci u zimskim mjesecima za treninge, odnosno kakva 

mu je sudbina? 

 



 Gradonačelnik Loris Peršurić, predložio je da se prvo pitanje uputi Odvodnji Poreč 

d.o.o.., iako je detaljni odgovor o toj tematici na prošloj sjednici dao direktor Odvodnje Poreč. 

 Odgovarajući na drugo pitanje iznio je da se bazenski balon nalazi u Sportskoj 

zajednici u prostorijama jedriličarskog kluba dok se sva prateća tehnika nalazi u hotelu Pical, 

jer se nije isplatilo odvoziti je na drugo mjesto dok se ne stavi u funkciju. Što se tiče njegove 

montaže na neke druge sportske terene, naglasio je kako taj balon nije predviđen za terene kao 

što su teniski tereni, rukometni tereni, jer je to tehnički nemoguće izvesti. 

 

 Goran Gašparac, iznio je kako nije upućen u mogućnosti ili nemogućnosti montaže 

balona na neke sportske terene, ali informiran je da je navodno bilo planirano njegovo 

montiranje na neko rukometno igralište. Ima informaciju da postoji interes jedne firme za 

montažu takvog balona. U svakom slučaju drago mu je da zna gdje se isti nalazi i dobro bi 

bilo ukoliko se može na bilo koji način upotrijebiti. 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, rekao je da do sada u Grad nije pristigla takva 

inicijativa. Naglasio je kako Grad brine općenito o svim sportovima i sportašima, a vezano za 

plivačke sportove, stupilo se u kontakte sa Valamarom te je tom prilikom bilo rečeno da će se 

u sklopu rekonstrukcije hotela Pical izgraditi jedan zatvoreni olimpijski bazen, tako da će u  

dogovoru s njima građanima u zimskim mjesecima biti omogućeno korištenje bazena.  

 

 (prvo pitanje upućeno je Odvodnji Poreč d.o.o. dopisom KLASA:011-01/18-01/109 

URBROJ: 2167/01-07-18-1)  

 

4. Rabar Zoran dao je sljedeću inicijativu: 

 

„1. Zanima me mogućnost pretvaranja rotora Varvari u tzv. turbo rotor,  po uzoru na 

rješenja koja se mogu vidjeti u Kopru i Puli?“ 

 

Gradonačelnik Loris Peršurić, prihvatio je inicijativu i predložio da se ista uputi 

Hrvatskim cestama u čijoj je nadležnosti ta cesta. 
 

 (inicijativa je upućena Hrvatskim cestama d.o.o.Pula dopisom KLASA:011-01/18-

01/110 URBROJ: 2167/01-07-18-1)  
 

5. Slavko Fornažar  dao je sljedeću inicijativu: 
 

 „ Sutra je za Poreč veliki dan, jer se konačno otvara nova škola na Finidi o kojoj se 

govorilo još u vrijeme kada je on krenuo u osnovnu školu. Nadam se da će svi roditelji biti 

zadovoljni jer se radi o jednom jako dobrom potezu za sve građane Poreča. Ovim putem želim 

predložiti inicijativu Gradskom vijeću Grada Poreča-Parenzo za osiguranje besplatnih 

udžbenika za svu osnovno školsku djecu. Svi koji imaju djecu znaju da se početkom nove 

školske godine mora dosta novaca odvojiti za nabavku školskih udžbenika, a na žalost sistem 

je takav da se svakih par godina ti udžbenici mijenjaju pa se trebaju kupiti novi. Nabava 

udžbenika iznosila bi otprilike oko  milion kuna godišnje i trebalo bi odmah definirati izvore 

financiranja. Na prošlom Gradskom vijeću donijeta je odluka o prodaji starog nogometnog 

igrališta, pa s obzirom da je u gradskom proračunu planiran prihod koji je za par miliona 

manji od postignute cijene za tu nekretninu pa tako Grad ima viška novčanih sredstava, od 

kojih bi mogao izdvojiti milion kuna za kupnju udžbenika“. 
 

 



 Gradonačelnik Loris Peršurić, zahvalio se na pohvalama za izgradnju nove osnovne 

škole na Finidi, te se ujedno zahvalio i svojim zamjenicima, bivšem gradonačelniku, svim 

pročelnicima i cijeloj gradskoj upravi na svim odrađenim poslovima u zadnjih godinu i pol na 

realizaciji ovog vrijednog i značajnog objekta, koji sutra prvi put otvara svoja vrata za početak 

nove školske godine. Otvaranje nove škole omogućilo je svim osnovnoškolcima 

jednosmjensku nastavu što znači zaista puno kako za same učenike i njihove obitelji tako i za 

Grad Poreč u cjelini. Vezano za inicijativu o nabavci besplatnih udžbenika rekao je kako 

nema ništa protiv besplatnih udžbenika, te da će se to realizirati za narednu godinu ukoliko se 

iznađu sredstva u proračunu, ali ne treba zaboraviti činjenicu da grad ima puno izdataka koji 

nisu u njegovoj ingerenciji pa tako plaća hitnu medicinsku pomoć, policiju, stanovanje za 

liječnike, nastavnike i profesore, a sve su to službe koje djeluju u gradu a u ingerenciji su 

hrvatske države. Što se tiče prijedloga da se dio sredstava od prodaje imovine usmjeri za 

nabavu udžbenika, svim vijećnicima bi trebalo biti poznato, što može potvrditi i pročelnik 

Saftić, da se od imovine stvara imovina,tako da se knjige iz tih prihoda ne mogu financirati.  

  

Slavko Fornažar, osvrnuo se na izlaganje gradonačelnika o financiranju raznih 

djelatnosti koje nisu u ingerenciji Grada već države. Mišljenja je da su Grad zapravo svi 

građani, odnosno to je institucija koja treba zadovoljiti potrebe svih građana, tako da, ukoliko 

nema doktora, Grad je tu da se o tome pobrine, ako nema škole, Grad je tu da je izgradi, a 

Gradsko vijeće definira te granice. Osnovno je da se za sve omoguće jednake šanse, što otvara 

bolju perspektivu za budućnost. To znači da bi sva djeca trebala imati dostupne sve 

izvanškolske i školske aktivnosti, bez obzira na materijalno stanje. Politika HMS i njegovo 

osobno zalaganje je da su besplatni udžbenici jedan od temelja besplatnog školstva. Osvrnuvši 

se na stav da se iz prodaje imovine može stvarati samo nova imovina, smatra da te granice 

treba definirati upravo Gradsko vijeće, koje bi trebalo imati mogućnost odlučivanja što se iz 

takvih izvora može i treba financirati, pa zašto da se onda ne definira da to budu udžbenici. 

Međutim, ukoliko je politika Grada da se ne daju besplatni udžbenici, onda je to nešto drugo. 

Nije potrebno čekati minulu godinu, prihodi postoje jer ima viška od prodaje gradske imovine 

u odnosu na planirano.  

 

Gradonačelnik Loris Peršurić, obratio se vijećniku da, s obzirom da nije bio prisutan 

na par zadnjih sjednica Vijeća, želi ponoviti to što je u više navrata rekao, a radi se o tome  da 

Grad nastoji pokrivati sve što je potrebno, ali isto tako građani trebaju znati da je pitanje 

odluke od kuda namaknuti potrebna sredstva. Da li su postoji spremnost da se to ostvari 

dizanjem poreza ili uvođenjem prireza? Naglasio je kako politika stranke na vlasti u ovom 

Gradu na to nije spremna. 

 

 Slavko Fornažar, naglasio je kako nije bio prisutan samo na zadnjem Gradskom 

vijeću i nije mu jasno čemu služe ovakva provociranja. Mišljenja je da nije potrebno dizati 

prihode i ujedno postavlja pitanje da li bi gradonačelnik odlučio predlagati dizanje gradskih 

poreza da je staro nogometno igralište prodano za 32 miliona kuna kao što je bilo planirano? 

Misli da ne bi. Dakle, nepotrebno je pričati o stvarima koje ne stoje. Gradsko nogometno 

igralište je prodano za 6 miliona kuna više nego što je planirano te se u tim sredstvima može 

nači mogućnost za besplatne udžbenike. 

 

 Pročelnik Darko Saftić, pojasnio je da Zakon o proračunu definira da su prihodi od 

nefinancijske imovine su namjenski kapitalni prihodi koji se ne mogu trošiti namjenski za 

nabavku knjiga što bi bio jedan vid tekućih pomoći kućanstvima. 

 

7. Maurizio Zennaro  ukazao je po treći puta na  povredu Poslovnika o radu Gradskog 

vijeća  (čl. 75.) naglasivši kako predsjednik Vijeća nije po tom pitanju ništa poduzeo. Ponovio 



je da je na sjednici Gradskog vijeća od 19. travnja postavio pitanje Gradonačelniku vezano za 

imenovanje Komisije za poslovne prostore i javne površine, na koje mu nije odgovoreno ni na 

samoj sjednici a niti je odgovor dobio u pisanom obliku.  
 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus rekao je da mu je na pitanje odgovoreno na samoj 

sjednici, na što je vijećnik Zennaro rekao kako to nije istina jer mu na sjednici nije dat 

nikakav odgovor, pa je predsjednik predložio da to provjeri na tonskoj snimci ili sačeka 

verifikaciju zapisnika.  
 

 Vijećnik  Maurizio Zennaro je nakon toga iznio sljedeća pitanja i prijedloge: 
  

 Pitanja: 
 “1. Našem sugrađaninu g. Hudaju Shehu, čija je obitelj bila u zakupu poslovnog 

prostora u gradskom vlasništvu u Dekumanovoj ulici od 1960. godine, gradska je vlast usred 

turističke sezone oduzela poslovni prostor. Inače, za taj je poslovni prostor bio raspisan 

natječaj. Nakon natječajnog postupka, na sastanku ispred svjedoka na kojem je sudjelovao i 

gospodin Petrović dogovoreno je da će moći nastaviti djelatnost u istom poslovnom prostoru 

budući da je prijatelj hipotekom nekretnine zajamčio podmirenje duga prema Gradu. No, od 

dogovora ništa! Navodno je poslovni prostor dodijeljen osobi koja bezgranično glorificira lik 

i djelo mladog gradonačelnika i naravno, partijski je podobna. Zanima me koliko ima istine u 

ovome što sam izložio? Zašto je prostor bio zatvoren čitavo ljeto? Plaća li novi zakupoprimac 

najamninu usprkos tome što je poslovni prostor zatvoren? „      

 „2. Pitanje upućujem pročelnici Vesni Kordić. Zanima me da li je Grad ishodovao 

dozvolu Ministarstva obrazovanja s kojom se dozvoljava ravnatelju neke druge škole da 

pored uredovnog radnog vremena ravnatelja obnaša paralelno i funkciju privremenog 

ravnatelja škole u osnivanju i to za vrijeme službenog uredovnog radnog vremena? Zanima 

me također po kojim su modalitetima izabrane osobe koje će biti zaposlene u novoj osnovnoj 

školi na rok od 60 dana, odnosno dok novoformirani Školski odbor ne raspiše natječaj?„ 

 Prijedlog: 

 „1. Prijedlog upućujem gradonačelniku i predsjedniku porečkog IDS-a. Zbog iznimno 

teškog financijskog stanja koje je zadesilo brodogradilište Uljanik što je rezultat gramzivosti, 

korumpiranosti  i nesposobnosti političke stranke zvane IDS, da se iz blagajne IDS-a 

Poreštine, u znaku solidarnosti izdvoji značajna financijska pomoć za radnike i obitelji 

brodogradilišta Uljanik u Puli. 

 Imam obrazloženje za taj prijedlog: 

Kada su hrvatskom medijskom scenom harale priče o promjeni imena Trga Maršala 

Tita u Zagrebu i priče o spomen ploči u Jasenovcu, u pozadini se pripremala pljačka zvana 

Porez na nekretnine. Kada se Ivan Nino Jakovčić, u tajanstvenim okruženjima poznat i kao 

Špicer, iz čista mira obrušio na Marka Perkovića Thompsona, u pozadini se spremala velika 

pljačka koja bi se uskoro mogla zvati Lex Uljanik. Za stanje u brodogradilištu Uljanik 

odgovoran je IDS Velikog vođe Ivana Nina Jakovčića, aliasa Špicer.  

 

Predsjednik Vijeća Adriano Jakus opomenuo je vijećnika Zennara zbog načina 

govora. 

 

Vijećnik Maurizio Zennaro nastavio je govor „Veliki se vođa okoristio odabravši 

Končara za strateškog partnera. Jakovčić je tako postao predsjednik Nadzornog odbora 

Afarak , kompanije pod kontrolom novoizabranog strateškog partnera Uljanika. Nesporno je 



da on voli članstvo u Nadzornim odborima korporativnih kompanija, a ujedno i obnašati 

javnu vlast. 

 

Predsjednik Vijeća Adriano Jakus ponovno opomenuo je vijećnika Zennara zbog 

uvrjedljivog govora, naglasivši kako će mu biti oduzeta riječ ukoliko nastavi s takvim 

govorom. 

 

Vijećnik Maurizio Zennaro nastavio je izlaganje „ Veliki je vođa, da bi zadovoljio 

svoje megalomanske planove, uspješno odvratio zainteresiranost stranih ulagača, 

brodogradilišnih tvrtki Ficantieri i Palumbo, koje su pokušale ravnopravno se nadmetati u 

izboru strateškog partnera za Uljanik te, umjesto njih, odabrao Končara za partnera. Na taj 

je način, naš dragi europarlamentarac, izvršio planirano ekonomsko ubojstvo Uljanika. 

Floskule vođa IDS-a da članovi Uprave Uljanika nisu podržavatelji njihove stranke su 

vjerodostojne koliko i mit o Djedi mrazu. Naime, svima je poznato kako se u jednom običnom 

Poreču ne možeš zaposliti ni kao škovacin, ukoliko nisi član ili simpatizer IDS-a, a kamoli tek 

postati član Nadzornog odbora kompanije u kojoj se dilaju tone novaca. 

Miletićevo upiranje prstom prema Zagrebu i krivljenje Zagreba za sve nedaće koje je 

IDS prouzročio u Istri je politička mantra u koju ne vjeruju ni djeca u vrtiću. Vjerovanje u nju 

javno deklariraju isključivo uhljebljeni članovi partije koji ne smiju misliti svojom glavom već 

glavom Ivana Nina Jakovčića. Takav partijski kadar je zadužen za promicanje osjećaja 

posebnosti i stvaranja gnjeva prema Zagrebu kako bi tako prikrili svoju odgovornost, što 

uistinu nalikuje najcrnjim režimima prošlosti. 

Za kraj, ističem kako mladi porečki gradonačelnik, gospodin dječjeg osmijeha i 

đavoljeg pogleda, sve Jakovčićeve djelatnosti šutke podržava, uz podignute ruke 

programiranih Jakovčićevih robota, zvanih gradski vijećnici IDS – a Grada Poreča.“  

 

Predsjednik Vijeća Adriano Jakus oduzeo je vijećniku riječ i prekinuo sjednicu. 

 

-.- 

 

Sjednica je nastavljena nakon 15 minuta, u 19,40 sati. 

 

-.- 

 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, pozvao je gradonačelnika i pročelnicu Upravnog 

odjela za društvene djelatnosti da odgovore na pitanja koja je postavio vijećnik Zennaro. 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, obratio se vijećniku Zennaru istaknuvši kako njegove 

riječi vezane za politiku oko poslovnih prostora i slučaj Shehu nisu uredu i smatra to čistom 

klevetom prema Gradu. Kompletan odgovor na postavljeno pitanje dobit će u pisanom obliku 

od strane nadležnog upravnog odjela. Činjenica je da se zakonski ne može dati prostor onome 

tko ima nepodmirena dugovanja prema Gradu. Gospodin Shehu ima zaista velikih problema u 

privatnom životu, koje nema namjeru iskazivati pred ovim Vijećem, jer ne želi na nečijoj 

nesreći ubirati političke poene.  Grad Poreč pomaže svim potrebitim građanima u granicama 

mogućnosti, pa je tako pokušao pomoći i gospodinu Shehu.  

 

 Maurizio Zennaro, iznio je da, dok čeka taksativni odgovor iz Grada, gospodin Shehu 

je na liječenju u Zagrebačkoj klinici na Jordanovcu. Ima dvoje malodobne djece a zakupnik 

gradskog poslovnog prostora bio j još od 60-tih godina. Ovo što mu je Grad učinio još je 

samo pospješilo njegovu bolest. Ponovio je kako je na jednom sastanku koji je održan u 



Gradu dogovoreno da će moći nastaviti djelatnost u istom poslovnom prostoru, budući da je 

prijatelj hipotekom nekretnine zajamčio podmirenje duga prema Gradu, do čega nije došlo. 

Obratio se gradonačelniku rekavši mu – „ vi ste osobito vješt u iznošenju neistine uz 

šarmantni osmjeh, pa mislim da vam je piarovac ista osoba kao gospodinu Flegi i gospodinu 

Miletiću, jer koristite istu retoriku.  

 Predsjednik Vijeća opomenuo je vijećnika. 

 U nastavku svog izlaganja vijećnik Zennaro je rekao kako je razgovarao s ljudima koji 

su bliski s našim sugrađaninom i drago im je što je to pitanje postavio na Gradskom vijeću. 

Naglasio je kako je poznato da su mnogi iz IDS-a odavna izgubili obraz ali je katastrofa to što 

su izgubili i ljudskost.“ 

 Gradonačelnik Loris Peršurič, naglasio je kako nikada sa funkcije gradonačelnika 

nije i neće obmanjivati javnost. Osobno je kao gradonačelnik ponudio pomoć gospodinu 

Shehu i poznato mu je sve oko njegovog zdravstvenog problema i liječenja. Ponovio je kako 

ne želi na tuđim nedaćama stvarati svoju političku karijeru. Zamolio je da se, upravo zbog 

mira stranke, više ne spominje njegovo ime. 

 

Pročelnica Vesna Kordić, odgovarajući na drugo pitanje vijećnika Zennara, navela je 

da je Grad Poreč kao osnivač OŠ Poreč, dužan je prilikom donošenja odluke o osnivanju 

ustanove tom odlukom odrediti upravitelja. Za to nije potrebna suglasnost nadležnog 

ministarstva. Što se tiče škole Finida, po donošenju Odluke o osnivanju bila je obveza odluku 

dostaviti Ministarstvu znanosti koje je na istu dalo suglasnost. Time je dana suglasnost i na 

imenovanje privremene ravnateljice. Što se tiče pitanja po kojim će modalitetima osobe biti 

zaposlene, obratila je vijećniku Zennaru da kao bivši ravnatelj vrlo dobro zna da je obveza 

ravnatelja da stvori uvjete za nesmetani rad škole. Slijedom posljednjim izmjena i dopuna 

Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi ravnatelj ima pravo i obvezu 

zaposliti kadar i osoblje na određeno vrijeme do 60 dana, te je tako privremena ravnateljica i 

učinila. Natječaj za zapošljavanje nije moguće objaviti dok Ministarstvo ne izda suglasnost za 

dodatna zapošljavanja. Kao što je poznato najveći je broj ljudi preuzet iz škole Poreč.  

 

Maurizio Zennaro, iako je zaista lijepo što će se sutra otvoriti nova osnovna škola, 

smatra to jednim od najvećim neuspjehom porečkog IDS-a. Naime prethodni gradonačelnik je 

u tri predizborne kampanje obećavao novu školu da bi ona bila izgrađena nakon 20-tak godina 

čekanja. Smatra neprihvatljivom činjenicu da se držalo u tajnosti imenovanje privremene 

ravnateljice i da o tome nije obaviješten kolektiv škole. Pri obilasku nove škole naišao je na 

osobu koja mu se predstavila kao kućni majstor i na upit o tome da li je bio raspisan natječaj, 

odgovorio je da će biti raspisan ovih dana. Naravno, radi se o čovjeku koji pripada drugoj 

generaciji IDS-a. Dakle, tako se izgleda obavlja zapošljavanje u OŠ Finida. Ima spoznaju da 

su se neke osobe samokandidirale, kao što je poznato da se samokandidirala privremena 

ravnateljica. S nekim ljudima je obavljen razgovor a s nekima nije i oni još uvijek čekaju 

odgovor po kom kriteriju je izabrana dotična osoba, kada s njima nitko nije razgovarao. 

 

Vesna Kordić, kao što je već rekla natječaj nije još objavljen. Dobiveno je 50-tak 

molbi, odabralo se najbolje i s njima se obavio razgovor a bit će zaposlene, kao što je već 

rekla, na određeno vrijeme do 60 dana, jer je to pravo i obaveza kako Osnivača tako i 

Privremene ravnateljice. Škola mora započeti s radom i zaposlit će se minimalan broj ljudi, te 

će se kasnije po dobivanju suglasnosti objaviti natječaj i zaposliti onoliki broj ljudi koji je za 

takvu školu i potreban.  

 



 

 Predsjednik Vijeća, konstatirao je da je vijećnički sat završen te se zahvalio svim 

vijećnicima na postavljenim pitanjima. 
 

 

TOČKA 2. 
Odluka o izmjeni Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt 

''REKONSTRUKCIJA GRAĐEVINE JAVNE I DRUŠTVENE NAMJENE – 

REKONSTRUKCIJA POSTOJEĆE ZGRADE U ZGRADU JAVNE NAMJENE  - 

DRUŠTVENI DOM , 3. SKUPINE''  u naselju Nova Vas 
  

 Morena Mičetić Fabić, iznijela je obrazloženje uz prijedlog Odluke o izmjeni Odluke 

o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt ''REKONSTRUKCIJA GRAĐEVINE JAVNE I 

DRUŠTVENE NAMJENE – REKONSTRUKCIJA POSTOJEĆE ZGRADE U ZGRADU 

JAVNE NAMJENE  - DRUŠTVENI DOM , 3. SKUPINE''  u naselju Nova Vas, u skladu s 

dostavljenim materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 
Podsjetila je da je Pučko otvoreno učilište Poreč kandidiralo navedeni projekt na 

natječaj iz Mjere 7, Tipa operacije 7.4.1.  iz Programa ruralnog razvoja 2014-2020. Tom 

prilikom priložena Odluka o suglasnosti koju je donijelo ovo Gradsko vijeće 05.07.208. 

godine. S obzirom da su u istoj naknadno utvrđene pogreške u izračunima, potrebno je da 

Gradsko vijeće Grada Poreč-Parenzo donese predloženu Odluku o izmjenama Odluke o 

suglasnosti s navedenim projektom, kojom se mijenja izračun i ukupna vrijednost projekta. 

Predmetna Odluka će se naknadno dostaviti kao dopunska dokumentacija uz prijavu na 

natječaj, što je najavljeno i obrazloženo prilikom prijave. 

 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus otvorio je raspravu po predloženoj Odluci. 
  

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U 

o izmjeni Odluke o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt ''REKONSTRUKCIJA 

GRAĐEVINE JAVNE I DRUŠTVENE NAMJENE – REKONSTRUKCIJA POSTOJEĆE 

ZGRADE U ZGRADU JAVNE NAMJENE  - DRUŠTVENI DOM , 3. SKUPINE''  

 u naselju Nova Vas 

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga KLASA:011-01/18-01/68    

URBROJ:2167/01-07-18-4). 

 

-.- 

 

 Goran Gašparac, je u ime oporbenih vijećnika zatražio kratku pauzu. 

 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, na traženje Kluba vijećnika oporbe odredio je 

pauzu od 5 minuta. 
 

-.- 

 

U nastavku sjednice Goran Gašparac je iznio da u ime Kluba oporbenih vijećnika 

Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo, želi iskazati njihov stav i protest zbog načina 



sazivanja i organiziranja sjednica Gradskog vijeća. Od 17. točaka dnevnog reda današnje 

sjednice Gradskog vijeća, 14 točaka odnosi se na izvještaje o radu i financijske izvještaje 

gradskih ustanova i tvrtki za prošlu godinu. Takav dnevni red onemogućuje kvalitetnu 

pripremu vijećnika za raspravu po predloženim točkama. Osvrnuo je na Polugodišnji izvještaj 

o izvršenju Proračuna za 2018. godinu, naglasivši njegovu dovoljnu transparentnost zbog 

nedostatka analitičkog prikaza podataka. Mišljenja je da kvaliteta proračuna i njegova 

kontrola od strane vijećnika pada. 

Budući da predsjedniku Gradskog vijeća očito nije stalo do kvalitetne rasprave na 

ovom Vijeću, već se ono pretvara u jednu glasačku mašinu za dizanje ruku, bez diskusija i 

rasprava, oporbeni vijećnici izražavaju svoj protest, ne žele sudjelovati u daljnjem radu i 

napuštaju sjednicu. 

 

Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, osvrnuvši se na primjedbe vijećnika Gašparca, 

između ostalog je naglasio da se sjednice Gradskog vijeća sazivaju u skladu s odredbama 

Poslovnika o radu Gradskog vijeća. Vijećnici imaju pravo da prije održavanja sjednica zatraže 

bilo kakva pojašnjenja i informacije vezano za materijale koji su predloženi za raspravu. Ne 

slaže se sa primjedbom da nije bilo dovoljno vremena za proučiti materijale, jer vijećnici 

unutar svog kluba mogu među sobom podijeliti materijale i na takav si način olakšati 

pripremu za raspravu na sjednici. 

 

Nakon toga je konstatirao je da su sjednicu napustili vijećnici Goran Gašparac, Slavko 

Fornažar, Maurizio Zennaro i Emanuel Rudan,  tako da Vijeće nastavlja s radom sa 10 od 

ukupno 17 vijećnika.  

 
 

TOČKA 3. 

Izvješće o radu i financijsko Izvješće Dječjeg vrtića-Scuola dell' infanzia „Paperino“ 

Poreč-Parenzo za 2017. godinu 

 

 Ravnateljica Dječjeg vrtića-Scuola dell' infanzia „Paperino“ Poreč-Parenzo – 

Nataša Musizza,  prezentirala je Izvješće o radu i financijsko izvješće predškolske ustanove 

za 2017. godinu, u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva i koji 

je sastavni dio priloga ovog zapisnika. 

 

 Predsjedatelj Adriano Jakus je otvorio raspravu po dostavljenom Izvješću. 

 

Nakon rasprave u kojoj je sudjelovao vijećnik Eugen Stanissa, na prijedlog 

predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća  

Dječjeg vrtića-Scuola dell' infanzia „Paperino“ Poreč-Parenzo za 2017. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/86,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  

 

TOČKA 4. 
Izvješće o radu i financijsko izvješće Talijanske osnovne škole-Scuola elementare italiana 

„Bernardo Parentin“ Poreč-Parenzo za 2017. godinu 

 



 Ravnateljica Talijanske osnovne škole-Scuola elementare italiana „Bernardo 

Parentin“ Poreč-Parenzo – Ester Zarli,  prezentirala je Izvješće o radu i financijsko izvješće 

škole za 2017. godinu, u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva i 

koji je sastavni dio priloga ovog zapisnika. 

 

 Predsjedatelj Adriano Jakus je otvorio raspravu po dostavljenom izvješću. 

   

Nakon rasprave u kojoj su sudjelovali vijećnici Gordana Šušljik i Zoran Rabar, na 

prijedlog predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  

 

  

O D LU K A 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća  

Talijanske osnovne škole-Scuola elementare italiana „Bernardo Parentin Poreč-Parenzo 

za 2017. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/87,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  

 

 

TOČKA 5.  
Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradske knjižnice Poreč za 2017. godinu 

 

 Irides Zović, ravnateljica Gradske knjižnice Poreč prezentirala je Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Gradske knjižnice Poreč za 2017. godinu, u skladu s materijalom koji je 

vijećnicima dostavljen u prilogu poziva i koji je sastavni dio priloga ovog zapisnika. 

 

 Predsjedatelj je otvorio raspravu po dostavljenom izvješću.  

 

Nakon rasprave u kojoj su sudjelovali vijećnici Zoran Rabar i Dejvid Lakošeljac, na 

prijedlog predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  

 

 

O D LU K A 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Gradske knjižnice Poreč  

za 201. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/85,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  

 

 

TOČKA 6.  
Izvješće o radu i financijsko izvješće Pučkog otvorenog učilišta Poreč za 2017. godinu 

 

Snježana Radetić, ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta Poreč prezentirala je Izvješće 

o radu i financijsko izvješće Pučkog otvorenog učilišta Poreč za 2017. godinu, u skladu s 

materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva i koji je sastavni dio priloga ovog 

zapisnika. 

 

 Predsjedatelj je otvorio raspravu po dostavljenom izvješću. 

   



Nakon rasprave u kojoj su sudjelovali vijećnici Gordana Šušljik i Adriano Jakus, na 

prijedlog predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  

 

 

O D LU K A 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Pučkog otvorenog učilišta Poreč  

za 2017. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/89,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  

 

TOČKA 7. 
Izvješće o radu i financijsko izvješće TD Parentium d.o.o. Poreč za 2017. godinu 

 

Gordana Lalić, direktorica TD Parentium d.o.o. Poreč prezentirala je Izvješće o radu i 

financijsko izvješće trgovačkog društva za 2017. godinu, u skladu s materijalom koji je 

vijećnicima dostavljen u prilogu poziva i koji je sastavni dio priloga ovog zapisnika. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženo Izvješće, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D LU K U 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća  

TD PARENTIUM d.o.o. Poreč  

za 2017. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/78,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  

 

TOČKA 8.  

Izvješće o radu i financijsko izvješće TD STAN d.o.o.  za 2017. godinu 

 

Nadija Mendica, direktorica TD STAN d.o.o. prezentirala je Izvješće o radu i 

financijsko izvješće trgovačkog društva za 2017. godinu, u skladu s materijalom koji je 

vijećnicima dostavljen u prilogu poziva i koji je sastavni dio priloga ovog zapisnika. 

 

 Predsjedatelj Adriano Jakus  je otvorio raspravu po dostavljenom izvješću. 

  

Nakon rasprave u kojoj su sudjelovali vijećnici Zoran Rabar i Dean Pauletić, na 

prijedlog predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  

 

O D LU K A 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća  

TD STAN d.o.o.za 2017. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/75,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  

 

 

 



_._ 

 

Predsjedavatelj je odredio pauzu od 5 minuta 

_._ 

 

 

TOČKA 9.  

Izvješće o radu i financijsko izvješće TD Poduzetnički inkubator Poreč d.o.o.  

za 2017. godinu 

 

 Marino Poropat, direktor TD Poduzetnički inkubator Poreč d.o.o. Poreč prezentirao 

je Izvješće o radu i financijsko izvješće trgovačkog društva za 2017. godinu, u skladu s 

materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva i koji je sastavni dio priloga ovog 

zapisnika. 

 

 Predsjedatelj Adriano Jakus je otvorio raspravu po dostavljenom izvješću. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D LU K U 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća  

TD Poduzetnički inkubator Poreč za 2017. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/76,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  

 

TOČKA 10.  

Izvješće o radu i financijsko izvješće JVP CZP Poreč  

za 2017. godinu 

 

Denis Matošević, zapovjednik  Javne vatrogasne postrojbe- Centra za zaštitu od požara 

Poreč  prezentirao je Izvješće o radu i financijsko izvješće JVP CZP za 2017. godinu, u 

skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva i koji je sastavni dio 

priloga ovog zapisnika. 

 

 Predsjedatelj Adriano Jakus je otvorio raspravu po dostavljenom izvješću. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je 

stavio na glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće 

jednoglasno donijelo  

 

O D LU K U 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća  

Javne vatrogasne Postrojbe-Centra za zaštitu od požara Poreč za 2017. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/77,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  

 

 



TOČKA 11. 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Sportske zajednice Grada Poreča 

za 2017. godinu 

 

Alfredo Mendiković, predsjednik Sportske zajednice Grada Poreča prezentirao je 

Izvješće o radu i financijsko izvješće Sportske zajednice za 2017. godinu, u skladu s 

materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva i koji je sastavni dio priloga ovog 

zapisnika. 

 

 Predsjedatelj Adriano Jakus je otvorio raspravu po dostavljenom izvješću. 

  

Nakon rasprave u kojoj su sudjelovali vijećnici Gordana Šušljik i Adriano Jakus, na 

prijedlog predsjedavatelja,  jednoglasno je donijeta  

 

 

O D LU K A 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća  

Sportske zajednice rada Poreča za 2017. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/88,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  

 

 

TOČKA 12. 

Izvješće o radu i financijsko izvješće TD USLUGA POREČ d.o.o.  za 2017. godinu 

 

Milan Laković, prezentirao je Izvješće o radu i financijsko izvješće TD Usluga Poreč 

d.o.o. Poreč za 2017. godinu, u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu 

poziva na ovu sjednicu.  

 

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po prezentiranom Izvještaju. 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je stavio na 

glasanje predloženo Izvješće, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D LU K U 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća USLUGE POREČ d.o.o. za 2017. 

godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/79,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  

 

TOČKA 13.  

Izvješće o radu i financijsko izvješće ODVODNJE POREČ d.o.o. za 2017. godinu 

 

Milan Laković, prezentirao je Izvješće o radu i financijsko izvješće TD Odvodnja 

Poreč d.o.o. Poreč za 2017. godinu, u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u 

prilogu poziva na ovu sjednicu.  

  

 Predsjedatelj Adriano Jakus je otvorio raspravu po prezentiranom Izvješću. 



 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je stavio na 

glasanje predloženo Izvješće, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D LU K U 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća  

ODVODNJE POREČ d.o.o. za 2017. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/80,  

URBROJ: 2167/01-07-18-2).  

 

TOČKA 14. 

 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2018. godinu 

 

 Pročelnik Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo Darko Saftić prezentirao je 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2018. godinu, a sve u 

skladu s materijalom koji je dostavljen vijećnicima u prilogu poziva na ovu sjednicu. 

 

Predsjednik Vijeća je nakon uvodnog izlaganja otvorio raspravu po prezentiranom 

Izvješću. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasovanje prezentirano izvješće, nakon čega je utvrdio da je jednoglasno donijet 

 

Polugodišnji Izvještaj  

o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2018. godinu 

 

 (Polugodišnji Izvještaj je priložen zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-

01/18-01/102 URBROJ: 2167/01-07-18-2).  

 

 

TOČKA 15. 
Izvješća o ostvarenju programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo za 2017. godinu u 

predškolskom odgoju i obrazovanju, obrazovanju, kulturi, sportu i rekreaciji, zaštiti, 

očuvanju i unapređenju zdravlja, te socijalnoj skrbi 

 

 Vesna Kordić, informirala je vijećnike o ostvarenju i sredstvima utrošenim za 

ostvarenje Programa javnih potreba u predškolskom odgoju, obrazovanju, kulturi, sportu i 

rekreaciji, zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i u socijalnoj skrbi Grada Poreča-Parenzo 

za 2017. godinu, u skladu s izvješćima koji su sastavni dio priloga ovog zapisnika. 

 

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po prezentiranim izvješćima. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasovanje prezentirana izvješća, nakon čega je utvrdio da je jednoglasno donijet 

 

Izvješće o ostvarenju programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo za 2017. 

godinu u predškolskom odgoju i obrazovanju 

 



Izvješće o ostvarenju programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo za 2017. 

godinu u obrazovanju  

 

Izvješće o ostvarenju programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo za 2017. 

godinu u kulturi  

 

Izvješće o ostvarenju programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo za 2017. 

godinu u sportu i rekreaciji  

 

Izvješće o ostvarenju programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo za 2017. 

godinu u zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja, te 

 

Izvješće o ostvarenju programa javnih potreba Grada Poreča-Parenzo za 2017. 

godinu u socijalnoj skrbi  

 

 (Izvješća su priložena zapisniku i sastavni su dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/104, 

URBROJ: 2167/01-07-18-2do7).  

 

TOČKA 17. 
Odluka o objavljivanju Javnog poziva za isticanje kandidatura za članove i zamjenike članova 

Savjeta mladih Grada Poreča-Parenzo 
 

 Pročelnica Vesna Kordić, iznijela je obrazloženje uz prijedlog Odluke o objavljivanju 

Javnog poziva za isticanje kandidatura za članove i zamjenike članova Savjeta mladih Grada 

Poreča-Parenzo, u skladu s materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 

 Podsjetila je da je Gradsko vijeće Grada Poreča-Parenzo na sjednici održanoj 

25.4.2018. godine donijelo Odluku o objavljivanju Javnog poziva za isticanje kandidatura za 

izbor članova i zamjenika članova Savjeta mladih, koji je bio objavljen na web stranicama i 

na oglasnoj ploči Grada Poreča od 30.5. do 13.6.2018. godine. Kandidate za članove i 

zamjenike članova Savjeta mladih predlažu udruge koje su sukladno statutu ciljno i prema 

djelatnostima opredijeljene za rad s mladima i za mlade sa sjedištem na području Grada 

Poreča, učenička vijeća srednjih škola s područja Grada Poreča, pomladci političkih stranaka, 

sindikalnih ili strukovnih organizacija u RH i neformalne skupine mladih. Rok za podnošenje 

prijedloga bio je 15 dana od dana objave Javnog poziva, odnosno do 13.6.2018. godine. U 

ostavljenom roku primili smo 5 prijedloga kandidatura za članove i zamjenike članova 

Savjeta mladih, što je nedovoljno za provođenje izbora, jer je člankom 3. Odluke o osnivanju 

Savjeta mladih Grada Poreča-Parenzo određeno da Savjet mladih ima 7 članova i 7 zamjenika 

članova. Zato se  predlaže Gradskom vijeću da donese odluke o ponovnom objavljivanju 

Javnog poziva za isticanje kandidatura za izbor članova i zamjenika članova Savjeta mladih. 

Kako velik broj mladih radi tijekom turističke sezone, predlažemo da se Javni poziv objavi 

nakon tog razdoblja. 

 

 Predsjedatelj Adriano Jakus je otvorio raspravu po prezentiranoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je stavio na 

glasanje predloženo Izvješće, nakon čega je konstatirao je da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D LU K U 

o objavljivanju Javnog poziva za isticanje kandidatura za članove i zamjenike članova 

Savjeta mladih Grada Poreča-Parenzo 



 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/18-01/23,  

URBROJ: 2167/01-07-18-4).  

 

-.- 

 

 Budući da je dnevni red iscrpljen, Predsjednik Vijeća zahvalio se vijećnicima 

Gradskog vijeća na odazivu i sudjelovanju u radu. 
  

 Sjednica je zaključena u 23,30 sati. 
 

 

 

Zapisnik vodila                                                                     Predsjednik Gradskog vijeća 
Anita Radešić                             Adriano Jakus 
 

 

 

 

 

 

 

 


